
 
 

Zápis č. 9/2008 (33) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 3. 11. 2008 
 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. RNDr. L. Novák, CSc., RNDr. M. Fialka, 
CSc., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Bc. M. Borovian, Ing. V. 
Gerlich , T. Javořík(celkem 8 členů AS ) 

Omluveni: doc. Ing. M. Sysel Ph.D., Ing. E. Kvasnicová 

Hosté: prof. Vašek, E. Navrátilová, doc. Adámek, Dr. Ostravský, Dr. Sysala 

 

Program: 
1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářské studijní programy. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2009/2010. 

6. Projednání návrhu aktualizace dlouhodobého záměru FAI. 

7. Projednání návrhu změny Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

8. Projednání průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1.1.-30.9. 2008. 

9. Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2008/2009. 

10. Různé.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  
 

 

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis bez připomínek. 
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ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan informoval o tom, že byly akreditační komisi zaslány upravené materiály k akreditaci 
nového bakalářského studijního oboru Aplikovaná informatika. Akreditační komise se bude 
tímto materiálem zabývat 26. 11. 2008. Dále děkan informoval o tom, že byly zpracovány 
podklady pro habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem na FAI a byly předány 
k připomínkování členům Kolegia děkana. Děkan oznámil, že na základě druhého kola 
výběrového řízení byla do funkce tajemnice vybrána a děkanem jmenována paní Eva Navrátilová 
s platností na jeden rok. 
Proděkan Ostravský informoval, že byla zahájena výuka Bc. studijního obru BTSM na detašovaném 
pracovišti v Praze.  
 
 
ad 3) Projednání návrhu změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně. 

Tento návrh se projednával na minulém zasedání AS FAI a také na zasedání Legislativní komise, 
kde proběhla obsáhlá diskuse. Zápis z tohoto zasedání včetně navrhovaných změn byl členům 
AS FAI rozeslán elektronicky. Dr. Chramcov tlumočil připomínku Dr.Sysla, že u příspěvků není 
uvedeno, jak se počítají body při případném spoluautorství. Děkan odpověděl, že body se 
rozpočítají podle mentálního podílu jednotlivých autorů. Do tabulky bodového hodnocení, 
která je přílohou směrnice, bude zapsána obecná poznámka: „Každému autorovi je započítán 
počet kreditů odpovídající mentálnímu podílu na vzniku díla“. 
 
Návrh usnesení AS FAI  33/1 
AS FAI schválil návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád Univerzity 
Tomáše Bati ve Zlíně.   

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/1 
AS FAI jednomyslně schválil návrh změny Směrnice FAI doplňující Studijní a zkušební řád 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně. 
 
 
ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářské studijní programy. 

Tento návrh byl taktéž projednáván na zasedání LK. LK doporučila respektovat návrh na 
doplnění odstavce týkající se předkola přijímacího řízení pro absolventy přípravného kurzu 
z matematiky. Tím došlo k přečíslování článků a souvisejících odkazů. V čl. 3.4 týkající se 
prominutí přijímací zkoušky pro studenty, kteří absolvovali NSZ SCIO, LK doporučila změnu 
percentilové hodnoty na 70-100 bodů. V souvislosti s možnou akreditací nového studijního 
oboru „Aplikovaná informatika“ došlo k dlouhé diskusi kolem vyjmenovávání jednotlivých 
oborů v dané směrnici. Návrh pana děkana nakonec obsahuje pouze název studijního programu. 
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Návrh usnesení AS FAI  33/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program „Inženýrská informatika“. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/2 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2009/2010 pro bakalářský studijní program „Inženýrská informatika“. 
 
 
ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2009/2010. 

Na zasedání LK, kde byl návrh směrnice projednáván, nebyly závažné připomínky, chyběl 
pouze prostor k vyjádření rektora k výši poplatku za akademický rok. Bylo doplněno. 
 
Návrh usnesení AS FAI  33/3 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení zahraničních 
studentů pro doktorský studijní program „Inženýrská informatika“ pro akademický rok 
2009/2010. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/3 
AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
zahraničních studentů pro doktorský studijní program „Inženýrská informatika“ pro 
akademický rok 2009/2010. 
 
 
ad 6) Projednání návrhu aktualizace dlouhodobého záměru FAI. 

Na zasedání LK došlo pouze k opravení formální chyby a spojení bodu 1. a 2. Další připomínky 
nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI  33/4 
AS FAI schválil návrh aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2009/2010. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/4 
AS FAI jednomyslně schválil návrh aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2009/2010. 
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ad 7) Projednání návrhu změny Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Na zasedání LK byly navrženy následující změny: 
- V bodě 1, odstavec 1, změna „Pokud si vybere volební obvod studentů, musí toto své 

rozhodnutí oznámit nejpozději 10 dnů před zahájením voleb předsedovi volební komise FAI 
UTB, jinak bude zařazen do volebního obvodu akademických pracovníků“  

- V bodě 4, odstavec 2, změna: „Ostatní kandidáti, kteří získali alespoň 10% počtu platných 
hlasů odevzdaných poslednímu zvolenému kandidátovi (minimálně však 2), jsou zapsáni na 
listinu náhradníků…“  

- Děkan podal návrh na upravení formulace věty …je-li akademický pracovník současně i 
studentem… (v původním znění bylo …je-li student současně i akademickým pracovníkem…).  

 
Návrh usnesení AS FAI  33/5 
AS FAI schválil návrh změny Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Hlasování 
Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/5 
AS FAI jednomyslně schválil návrh změny Volebního a jednacího řádu AS FAI. 

Schválený návrh bude projednáván v AS UTB. 
 
 
ad 8) Projednání průběžné zprávy o hospodaření FAI v období 1. 1. - 30. 9. 2008.  

Tajemnice  FAI stručně přednesla průběžnou zprávu o hospodaření FAI v období 1. 1. - 30. 9. 2008. 
Zdůraznila, že jde o průběžné čerpání a jsou zde započítány vzniklé náklady na provoz 
detašovaného pracoviště, jehož zřízení bylo neplánované. Ve fondu hodnocení BP a DP zůstaly 
finanční prostředky. AS FAI bude informován, jak bylo s těmito prostředky naloženo. 
 
 
ad 9) Projednání návrhu výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2008/2009.  

Studenti, kteří mají nárok na poskytnutí prospěchového stipendia, jsou rozděleni podle jejich 
studijních výsledků do 3 skupin. Kolegium děkana navrhlo navýšit stipendia na 2000,- Kč pro 
studenty s průměrem 1,0; 1000,- Kč pro studenty s průměrem do 1,3 a 600,- Kč pro studenty 
s průměrem do 1,5. 

Návrh usnesení AS FAI  33/6 
AS FAI schválil návrh výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2008/2009 ve 
struktuře: 2000,- Kč pro studenty s průměrem 1,0; 1000,- Kč pro studenty s průměrem do 1,3 a 
600,- Kč pro studenty s průměrem do 1,5.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:   0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 33/6 
AS FAI jednomyslně schválil výše prospěchového stipendia pro akademický rok 2008/2009 ve 
struktuře: 2000,- Kč pro studenty s průměrem 1,0; 1000,- Kč pro studenty s průměrem do 1,3 a 
600,- Kč pro studenty s průměrem do 1,5. 
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ad 10) Různé 

• Dr. M. Navrátil se dotazoval na možnost parkování na ploše sousedící s budovou U5 – do 
30. 11. 2008 budou na této ploše probíhat stavební úpravy. Od 1. 12. 2008 zde bude 
zprovozněno 37 parkovacích míst i pro studenty.  

 
 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí 1. 12. 2008 ve 13.00 hod. 
v zasedací místnosti 51/203. 
 

 
Ve Zlíně dne 10. 11. 2008 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


